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Van: griffie
Onderwerp: FW: Coffeeshop

Verzonden: woensdag 24 januari 2024 11:20 
Aan: griffie <griffie@roermond.nl> 
Onderwerp: FW: Coffeeshop 
 
Goedemorgen, 
 
Bij deze het verzoek om onderstaande mail onder de aandacht van de Burgemeester en de Raad van Roermond te 
brengen . 
Alvast hartelijk dank. 
Met vriendelijke groet, 
Bewoners Venloseweg en Ernst Casimirstraat Roermond. 

 
Geachte Burgemeester Y. Hooglanders, 
 
Op 10 jan hebben wij, bewoners Venloseweg/Ernst Casimirstraat een gesprek met U gehad over de 
overlast en de onveilige situaties rondom de coffeeshop op de Venloseweg. Dit was een zeer prettig 
gesprek waarin wij o.a hebben aangegeven dat we tevreden zijn met de werkwijze van de security 
van de coffeeshop i.v.m foutparkeren en verwijzen van bezoekers die op vergunninghouders 
plaatsen gaan staan . 
Ondanks de security ook aangeeft dagelijks bedreigd te worden door bezoekers die ze verwijzen 
naar een andere parkeerplaats. 
Deze agressie van foutparkeerders ervaren wij ook wanneer wij mensen aanspreken op 
foutparkeren.  
Op 15 jan hebben de security van Sky ons als bewoners geïnformeerd dat ze in opdracht van 

 niemand meer mogen weg sturen die fout parkeert. 
De korpschef politie heeft aangegeven dat de security niet bevoegd is om foutparkeerders weg te 
sturen. Deze taak ligt bij de boa’s of politie. ( helaas zien we die bijna nooit rond de coffeeshop of 
grijpen ze niet in bij foutparkeerders. Dit bevestigen de heren van de security ook) 
Op dit moment wordt er dus volop geparkeerd op de vergunninghouders plaatsen op de 
Venloseweg.Bestuurders blijven rustig langere tijd( half uur of langer) in hun auto zitten om de 
zojuist gekochte wiet te consumeren. 
Iedere dag zijn al jaren lang 2 heren van de security aanwezig. Hier hebben wij lange tijd voor 
gestreden om zo de overlast in onze wijk te beperken. 
Security geeft nu aan dat dit ook gaat veranderen. Er zullen hooguit 4 dagen in de week nog maar 2 
security aanwezig zijn.  
Daarbij willen wij nog eens onderstrepen dat de coffeeshop 7 dagen per week, 365 dagen per jaar 
geopend is en de overlast voor ons dus ook altijd aanwezig ! 
Wij zijn ontzettend geschrokken van deze plotselinge ontwikkelingen en vragen ons tevens af 
waarom wij niet geïnformeerd zijn? 
Wij verzoeken u om dagelijkse handhaving in te zetten op de Venloseweg en Ernst Casimirstraat. Dit 
om ernstige escalaties te voorkomen. 
Wij hopen dat u de ernst van deze situatie inziet en daarbij nogmaals te vermelden dat wij als 
bewoners betalen voor de parkeervergunning en de bezoekersapp en hier ook gebruik van willen 
maken. 
Hopende op een spoedige reactie van u. 
 
Met vriendelijke groet, 
Bewoners Venloseweg en Ernst Casimirstraat 




